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Gerald Gnodde

Van: Gerald Gnodde
Verzonden: woensdag 7 november 2018 16:25
Aan: Gerald Gnodde
Onderwerp: FW: Uden Promotie - inzake FEESTVERLICHTING 

Urgentie: Hoog

 
 

 
 
Aan de leden van de gemeenteraad van Uden 
 
Inzake: Opheffing Stichting Uden Promotie - FEESTVERLICHTING 
 
Geacht raadslid, 
 
Op 27 september jongstleden heeft de meerderheid van uw raad ingestemd met het collegevoorstel om de 
“subsidierelatie” met Uden Promotie te beëindigen. Feitelijk betekent dit besluit dat de opbrengst van de 
gevelreclamebelasting niet meer aan ons toegewezen zal worden. Wij ontvingen de officiële kennisgeving hierover 
per brief van 28 september 2018, waarmee ons tevens is bekendgemaakt dat we slechts nog de 4e termijn 2018 en 
de 1e termijn 2019 uit de opbrengst van de reclamebelasting aan ons uitbetaald zal worden.  
   
Deze gedwongen beëindiging van onze organisatie veroorzaakt onzerzijds onvermijdelijke beëindigingkosten van 
ruim meer dan € 30.000,- als volgt: 
 
-Transitievergoeding werknemer R. Jetten                             € 17.361,22  (na beëindiging 10 jaar dienstverband - 
berekening door Bernhaege Advocaten) 
-ontruimingskosten kantoor                                                      €  PM             (terugbrengen originele staat – kosten nog 
onbekend – schatting tussen € 2.000 en € 5.000) 
-Homan Feestverlichting                                                             € 13.431,00  (reparatiekosten 2016/2017 - opeisbaar bij 
niet voortzetten klantrelatie / beëindiging stichting)  
 Totaal                                                                                              € 30.792,22  (exclusief ontruimingskosten 
kantoor)                                                                                            
 
Door deze onvoorziene en onvermijdelijke kostenpost is onze geplande eindejaarsprogrammering in het geding 
gekomen. Ondanks enorme budgetvermindering van ruim € 32.000  (vanwege lagere opbrengst reclamebelasting, 
en terugvordering voorschot 2016) hadden we voor dit jaar een sluitende begroting inclusief feestverlichting. Het 
raadsbesluit waardoor we nu geconfronteerd zijn met de beëindigingkosten, is de oorzaak dat we vanuit ons budget 
geen feestverlichting kunnen betalen.  

Op 15 oktober jongstleden hebben we hierover een gesprek gehad met de gemeente ( Letty van Lieshout, 
Margeertje Schampers) waarbij we de situatie hebben voorgelegd en hebben gewezen op de consequenties, onder 
meer dat we door het raadsbesluit van 27 september  niet meer voldoende budget hebben om de feestverlichting 
vanuit ons budget te realiseren, zoals we de afgelopen 10 jaar hebben gedaan. Daarom hebben we de gemeente 
verzocht om de (door haarzelf) veroorzaakte beëindigingkosten voor haar rekening te nemen. Dit was ons in een 
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eerder overleg  overigens toegezegd door de burgemeester. 
 
Per mail van 15 oktober jongstleden liet de gemeente ons weten dat het college had besloten geen extra bijdrage te 
doen. Vervolgens is hierover nog een mailwisseling ontstaan waarbij we nog hebben getracht om deze opstelling te 
doen wijzigen en opnieuw in gesprek te gaan (zie bijlage) en kregen we afgelopen vrijdag 2 november het bericht 
dat het college definitief niet tegemoet zal komen in de bij ons veroorzaakte beëindigingkosten, en hierover niet 
opnieuw met ons in gesprek wil.  
Wel is het college bereid om de 1e termijn opbrengst reclamebelasting  2019 ad. € 41.000,- al kort na de 
begrotingsbehandeling op 8 november aan ons vooruit te betalen. Dit stelt ons in staat om in ieder geval nog een 
deel van de gebruikelijke eindejaarsprogrammering (diverse Sint- en kerstactiviteiten) te laten plaatsvinden. 
 

Feestverlichting: 
Door de gerezen situatie hebben we nog geen feestverlichting kunnen bestellen. De afgelopen 10 jaar hebben we de 
feestverlichting steeds dusdanig kunnen plannen dat deze bij de intocht van de Sint aanwezig was. 
Onze vaste leverancier Homan is bij hoge uitzondering bereid om nog lastminute feestverlichting te komen 
realiseren. Wel moeten we rekening houden met drie weken voorbereidingstijd, o.a. voor noodzakelijke 
reparatiewerkzaamheden.  
Door de nu al opgelopen vertraging hebben we voor het eerst in tien jaar sowieso geen feestverlichting tijdens de 
sintintocht op 24 november aanstaande. We kunnen erger nu nog voorkomen door nu alsnog op zeer korte termijn 
feestverlichting te bestellen.  
 
In uiterste poging om alsnog feestverlichting in ons centrum te kunnen realiseren doen wij hierbij een beroep op 
u en hopen dat u het college wilt bewegen om de beëindigingkosten alsnog voor haar rekening te nemen. 
Dit is een ultieme poging; als dit signaal niet op zeer korte termijn opgepakt wordt zal ons centrum voor het eerst in 
decennia verstoken blijven van feestverlichting. Dit zou het imago van Uden Centrum ernstig aantasten en is 
eenvoudigweg ondenkbaar. De meeste andere winkelcentra zijn op dit moment al voorzien van feestverlichting.  De 
decemberperiode is voor veel winkels van het allergrootste belang, en wij hopen dan ook dat u alsnog 
feestverlichting voor Uden mogelijk wilt maken.   

Wij begrepen dat de voor de door het college zo gewenste nieuwe centrumorganisatie een budget opstartkosten 
van € 100.000,- beschikbaar staat; is het wellicht mogelijk een oplossing om hieruit de beëindigingkosten te betalen 
waardoor de feestverlichting 2018 alsnog mogelijk wordt?  

Inmiddels verblijvend, 
 
Bestuur Stichting Uden Promotie 

 
 
 
 
 


